
 

 

 

Hierbij de reactie van de leden van ZN t.b.v. bovengenoemde internetconsultatie. Wij dienen het 

commentaar puntsgewijs in. 

 

- We zijn akkoord met het loslaten van de GVS-limieten bij de kinderdoseringen. Daar horen we 

over van leveranciers dat de limieten te laag zijn. We zijn benieuwd of er een positief effect 

optreedt. De looptijd van het experiment is wat lang maar zal waarschijnlijk nodig zijn om 

daadwerkelijk een effect te kunnen zien. 

- We adviseren ook te kijken naar de WGP-limiet van deze producten: als deze limiet vlak bij de 

GVS-limiet ligt is het loslaten zinloos. Voor de dranken wordt de WGP per april 2025 ook 

verlaagd in de WGP. 

- We zien wel een risico als er, buiten de kinderdoseringen om, van een dergelijke productgroep 

geen WGP-limiet is, omdat dan de sky the limit is.  

- We stellen voor dat VWS met de registratiehouders duidelijk in kaart brengt om welke 

producten het gaat en ook om iets breder te kijken dan alleen naar antibiotica. (bv. salbutamol 

dosis-aerosolen). Een dergelijk tekort is een acuut probleem en kan doeltreffend worden 

opgelost cf. de methode die in Duitsland gehanteerd wordt. Men brengt aldaar de 

maximumprijs omhoog. 

- We onderschrijven de stelling van VWS "De prijsdruk van deze vergoedingslimieten kan zorgen 

voor beschikbaarheidsproblemen" niet volledig. Dit is niet per se zo. In veel gevallen is prijsdruk 

geen oorzaak van een tekort, zie bijvoorbeeld de recente jaarrapportage van het Meldpunt 

Geneesmiddeltekorten. Die gevallen lossen we hiermee niet op, maar de prijzen gaan wel 

omhoog van een tamelijk lange lijst van middelen, waarmee we enkel bereiken dat de 

zorgkosten stijgen. 

- De eerste openbare reacties zijn tekenend voor het sentiment in de markt. We citeren W.A.M 

Robles: "Verder vind ik dat als de 1e evaluatie positief is, de proef uitgebreid moet worden naar 

andere belangrijke medicijnen met beschikbaarheidsproblemen". We wijzen erop dat 

fabrikanten samen met de groothandels rechtstreeks invloed op de uitkomsten van het 

onderzoek. Hierdoor kan er na het experiment een situatie ontstaan waarbij prijzen stijgen 

zonder limiet en er geen tekorten meer zijn, maar de kosten zijn totaal onbeheersbaar 

geworden. 
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